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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 
 
Acta número: 9/2019 
Data: 24 d’octubre de 2019 
Lloc: sala de reunions del Gabinet del Rectorat 
Horari: de les 10.05 a les 10.45 h 
 
Assistents: 
Representants de l’administració de la Universitat 
José Joaquín Gual Arnau, president 
Modesto Jesús Fabra Valls 
Jesus Lancis Sáez 
Rafael Mayo Gual 
M. Victoria Camarero Suárez 
José Luis Gordo García-Madrid 
M. del Carmen Pastor Verchili 
 
Representació de la part social 
M. Jesús Tirado Roldán (UGT) 
Jordi Torner Mas (UGT) 
Jordi Pilar Campos (CCOO) 
María Rosa Sos Peña (CSIF) 
Estíbaliz Gómez Pitarch (CSIF) 
José Iglesias Ortega (STEPV-Iv) 
Andrés Piqueras Infante (STEPV-Iv) 
 
Assessors i assessores de la part social 
Clara Viciano Ferras (UGT) 
Cristina Chiralt Monleón (UGT) 
Sergio Barrachina Mir (CSIF) 
Oscar Coltell Simón (CSIF) 
Eva Ramírez Calatayud (STEPV-Iv) 
 
Secretari 
Vicente M. Sales Pascual 
 
Excusen l’absència 
Andrés Marzal Varó, delega el seu vot en José Luis Gordo Garcia-Madrid  
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Ordre del dia 
1. Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior. 
2. Anàlisi, discussió i informe de la proposta de barems específics per als concursos 
de professorat ajudant doctor. 
3. Anàlisi, discussió i informe de la proposta de convocatòria de places de professorat 
contractat doctor amb caràcter interí i de la corresponent modificació de la RLT del 
PDI. 
4. Situació de la jornada laboral del personal docent universitari vinculat amb plaça 
assistencial. 
5. Informe del protocol per a la presa de decisions i comunicació en situacions 
d’emergència meteorològica. 
6. Torn obert de paraules. 

 
Desenvolupament de l’ordre del dia 
1. Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior 
El president pregunta a les persones assistents si hi ha al·legacions a la proposta d’acta de la 
sessió anterior de la Mesa Negociadora. No hi ha intervencions. S’aprova la proposta d’acta 
per assentiment. 
 
2. Anàlisi, discussió i informe de la proposta de barems específics per als concursos 
de professorat ajudant doctor 
El president de la Mesa presenta la proposta. A continuació obre un torn d’intervencions. 
No hi ha cap intervenció. S’aprova la proposta d’acta per assentiment. 
 
3. Anàlisi, discussió i informe de la proposta de convocatòria de places de professorat 
contractat doctor amb caràcter interí i de la corresponent modificació de la RLT del PDI 
El president de la Mesa presenta la proposta. A continuació obre un torn d’intervencions. 
No hi ha cap intervenció. S’aprova la proposta d’acta per assentiment. 
 
4. Situació de la jornada laboral del personal docent universitari vinculat amb plaça 
assistencial 
El president de la Mesa Negociadora i vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat 
manifesta que ja s’han realitzat dues oposicions de contractat doctor assistencial amb plaça 
vinculada i encara en falta una altra, que es realitzarà en les pròximes setmanes. Les tres són 
places vinculades a l’Hospital General de Castelló. A continuació llig la clàusula general 
tercera del contracte de Patricia Palau, la primera persona contractada amb aquesta 
modalitat, que estableix: 
“Jornada de treball. La persona contractada ha de prestar els seus serveis en règim de 
dedicació a temps complet. La duració de la jornada de treball serà la que establisca en cada 
moment la normativa vigent que siga d’aplicació al personal laboral al servei de les 
Administracions Públiques; actualment és de 37,5 hores setmanals distribuïdes de la següent 
manera:  
a) sis hores setmanals, com a màxim, exclusivament docents, durant el període lectiu (18 
crèdits en còmput de curs acadèmic);  
b) tres hores setmanals, com a màxim, d’assistència i tutoria a l’alumnat durant el període 
lectiu;  
c) vint-i-cinc hores setmanals, com a mínim, d’assistència sanitària en la corresponent 
institució. En aquestes hores estarà inclosa, si escau, la docència pràctica i la funció 
investigadora que impliquen activitat assistencial;  
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d) la resta de hores de la jornada setmanal, tant en període lectiu com en el no lectiu, es 
dedicaran a la funció investigadora que no implique activitat assistencial, així com, si escau, 
a l’atenció de les necessitats de gestió i administració inherents al càrrec o lloc de treball que 
desenvolupe en els àmbits docent i assistencial.  
No obstant això, el còmput de temps de dedicació a la docència es podrà fer per cursos 
acadèmics o, si escau, pel temps de duració màxima del contracte, si és inferior al curs 
acadèmic i sempre que ho permeten les necessitats del servei.” 
 
La primera persona contractada ens ha manifestat que ha segut destinada a un centre de salut 
i que això li impedeix continuar amb la seua línia d’investigació. Nosaltres no podem entrar 
en aquest tema, ja que l’Hospital General de Castelló decideix on ha de prestar serveis la 
persona contractada. Nosaltres tenim clar que ha de realitzar una docència a l’UJI de 18 
crèdits. Si a la llarga no interessa la vinculació, la plaça es pot desvincular i la persona 
contractada hauria d’optar entre un lloc o l’altre. 
La representació d’UGT manifesta que agraeix l’explicació del vicerector i es donen per 
assabentats. 
La representació de CCOO pregunta qui paga el sou. El vicerector manifesta que la nòmina 
la paga tota l’UJI, la Conselleria de Sanitat ens dirà les guàrdies realitzades i el seu valor 
perquè l’UJI ho pose en nòmina. Actualment cobra com el professorat contractat doctor més 
un complement específic C, concepte sanitari. La Conselleria ingressarà a l’UJI les quantitats 
abonades en concepte de complement específic C i el valor de les guàrdies.  
 
5. Informe del protocol per a la presa de decisions i comunicació en situacions d’emergència 
meteorològica 
El president de la Mesa cedeix la paraula al vicerector de Campus i Vida Saludable. Aquest 
demana disculpes per haver enviat el document amb tan poc de temps per estudiar-lo. 
L’objectiu és tindre unes pautes per a casos d’emergència. Fins que no s’aplique no sabrem 
com anirà, millor és tindre un procediment que no cap. 
La representació de l’STEPV-Iv pregunta qui és el representant del Comitè d’Empresa? 
El vicerector de Campus i Vida Saludable manifesta que no ha pensat en ningú, però que ha  
d’haver un o una representant del personal. 
La representació d’UGT manifesta que hauria de ser un o una representant del personal que 
fora membre del Comitè de Salut i Seguretat Laboral. 
La representació de l’STEPV-Iv manifesta que també s’hauria de tindre en compte la situació 
en el lloc d’origen de la persona que es desplaça a l’UJI per treballar: que es tinga en compte 
el lloc on s’ha declarat l’alerta. 
El vicegerent manifesta que l’objectiu és que allò més important siga la seguretat de tota la 
comunitat universitària, tant del personal treballador com de l’estudiantat. 
La representació de CSIF manifesta que ha de ser un membre del Comitè d’Empresa perquè 
en el Comitè de Salut i Seguretat Laboral el sindicat no està representat. 
El secretari manifesta que en el Comitè de Salut i Seguretat Laboral estan representades totes 
les centrals sindicals presents en la Mesa Negociadora. 
El vicerector de Campus i Vida Saludable manifesta que el contingut del protocol referit a 
l’estudiantat s’ha d’entendre per a tot el personal. 
El president manifesta que avui es presenta el document però que no s’ha de votar, que la 
votació es portarà a la pròxima Mesa. 
 
6. Torn obert de paraules 
El president de la Mesa Negociadora i vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat 
agredeix el treball que realitzen els membres de les comissions de contractació de 
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professorat. En algun cas no s’apliquen els criteris de manera objectiva i això crea conflictes 
i recursos. En totes les comissions de contractació, sempre hi ha representació de les centrals 
sindicals, però volem que s’apliquen objectivament els criteris del barem. En pocs casos hi 
ha problemes però entre tots i totes s’ha d’intentar que no n’hi haja en cap. 
La representació de l’STEPV manifesta que hi ha problemes en algun aula sobre la utilització 
del mòbil en les aules. En Mesa de fa temps es va dir que no s’ha d’utilitzar-lo. No sabem si 
s’ha fet alguna normativa, ho desconeixem. Algun company ha vist que l’han gravat. 
El president manifesta que en reunions de l’equip rectoral amb deganats, el tema ha eixit i 
sabem que algun centre sí que ha redactat normativa. Si algun centre no ho fa, faríem 
normativa UJI. 
La representació de CSIF pregunta sobre quan està prevista la signatura del conveni 
col·lectiu, ja que hi ha professorat contractat que està esperant la millora de les condicions 
laborals. 
El president manifesta que en una reunió amb el secretari autonòmic i amb la directora 
general d’Universitats es va quedar que se signaria durant el mes d’octubre, però octubre es 
va acabant i el conveni no s’ha signat. No tenim més informació, però els efectes econòmics 
seran per a l’1 de gener de 2019. 
La representació de l’STEPV-Iv manifesta que ahir el Comitè d’Empresa de l’UJI va 
presentar un escrit en el Registre General, en el qual es deia que es facen gestions amb la 
Conselleria per a la signatura del conveni col·lectiu i que comence a tindre efectes. També 
es pregunta sobre el calendari laboral 2020. El tancament de tres setmanes en agost és una 
pèrdua de drets i es proposa tancar menys temps. 
El president manifesta que parlarà amb el gerent sobre el tema i s’informarà. 
La representació d’UGT manifesta que per la substitució de personal eventual s’han 
d’utilitzar les borses de treball, independentment de la durada de la substitució. També 
pregunta sobre l’execució de la sentència de la plaça d’ajudant doctor de l’àrea d’Anàlisi 
Geogràfic Regional. El president manifesta que encara no tenen la confirmació de la fermesa 
per part del tribunal. 
 
 
 
Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió. 
 
El secretari, 
 

Vistiplau, 
El president, 

 


